
 
ПРОТОКОЛ 

№ 8 
 

 
Днес 21.06.2024 г. от 15.00 ч. се проведе заседание на ПК „Младежки 

дейности и спорт“ в Пленарна зала.  
 
На заседанието присъстваха: 
Георги Иванов Георгиев – председател на комисията  
1. Алекс Женев Илиев 
2. Владислав Златков Бакалов  
3. Генадий Христов Атанасов 
4. Димо Иванов Димов 
5. Николай Стефанов Стефанов 
6. Станислав Юлиев Георгиев 
7. Юлиян Белчев Станев 
8. Юлиян Каменов Губатов 
  
От заседанието отсъстваха: Евгений Станимиров Йосифов и Симеон 

Юлиянов Тодоров   
 
Присъстваха още: Деяна Стефанова– адвокат-довереник към Общински 

съвет – Варна, Кристиан Димитров – директор на дирекция „Спорт“, Юрджан 
Ахмед – директор на ОП „Спорт – Варна“ и , Цветелина Атанасова – общински 
съветници.  

Председателят на Комисията даде думата на БК „Черно море – Тича“ и 
ХК „Локомотив“ - Варна за представяне на своите постижения в областта на 
баскетбола и  хандбала, също за препятствията и възможностите пред тях. 

 
 Председателят на ПК „Младежки дейности и спорт“ подложи на 

гласуване следния 
ДНЕВЕН РЕД: 

 
1. Разглеждане на предложение от Ивайло Костадинов и Цветелина 

Атанасова – общински съветници от ПП „Има такъв народ“ с рег. № 
РД24013053ВН/09.05.2024 г., относно развитие на общински имоти, познати 
като „Режище Варна“, и тяхното преобразуване в индустриална зона за 
рибарство и аквакултури. 

https://varnacouncil.bg/statut-i-pravomoshtiya/struktura/obshtinski-savetnici-mandat-2019-2023/genadij-hristov-atanasov/


2.  Разглеждане на писмо от Галин Димов – председател на СК „Вокил“ - 
Варна с рег. №ОС24000389ВН/21.05.2024 г., относно отпускане на парична 
награда, съгласно Инструкция за материално стимулиране на варненски 
спортисти, треньори и длъжностни лица.  

3. Разни 
3.1. Разглеждане на писмо от Кмета на Община Варна с рег. 

№ОС24000391ВН-001ВН/19.06.2024 г., относно наличие на каптаж с гореща 
минерална вода в близост до ПК „Приморски“. 

Резултати от гласуването: за - 9; против - 0; въздържали се - 0, 
предложението се приема. 

ПЪРВА ТОЧКА 
Разглеждане на предложение от Ивайло Костадинов и Цветелина 

Атанасова – общински съветници от ПП „Има такъв народ“ с рег. № 
РД24013053ВН/09.05.2024 г., относно развитие на общински имоти, познати 
като „Режище Варна“, и тяхното преобразуване в индустриална зона за 
рибарство и аквакултури. 

 
Цветелина Атанасова направи предложени за отпадане на точка Първа за 

разглеждане от комисията. 
 
След проведени дебати, председателят на комисията подложи на 

гласуване отпадане на точката за разглеждане в заседанието.  
 
Резултати от гласуването: за - 8; против - 0; въздържали се - 0, 

предложението се приема. 
 

ВТОРА ТОЧКА 
Разглеждане на писмо от Галин Димов – председател на СК „Вокил“ - 

Варна с рег. №ОС24000389ВН/21.05.2024 г., относно отпускане на парична 
награда, съгласно Инструкция за материално стимулиране на варненски 
спортисти, треньори и длъжностни лица.  

 
След проведени дебати, председателят на комисията подложи на 

гласуване даване на положително становище, относно награждаването СК 
„Вокил“ по чл. 11 от Инструкцията за материално стимулиране на 
варненските спортисти, треньори и длъжностни лица и препращане към ПК 
„Финанси и бюджет“ за вземане на окончателно решение. 

 



Резултати от гласуването: за - 7; против - 0; въздържали се - 0, 
предложението се приема. 

 
ТРЕТА ТОЧКА 

Разни. 
3.1. Разглеждане на писмо от Кмета на Община Варна с рег. 

№ОС24000391ВН-001ВН/19.06.2024 г., относно наличие на каптаж с гореща 
минерална вода в близост до ПК „Приморски“. 

 
Комисията приема писмото от Кмета на Община Варна, за информация. 

 
Поради изчерпване на дневния ред, заседанието беше закрито от 

председателят на комисията. 
 
Край на заседанието: 15:35 ч. 
 
 
 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА                                                 ПРОТОКОЛИРАЛ: 
ПК „МДС“:      
                          
                          
____________________                                              ____________________ 
/Георги ГЕОРГИЕВ/                                                 /Диана АТАНАСОВА/ 


